
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD          STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener: Karl Lauwers (CD&V) 

 
Datum: 09/01/2023 

 
Onderwerp vraag: Camera’s Mechelen 

 
Toelichtende nota 

 
Mechelen maakt al langer gebruik van camera’s in hun (veiligheids)beleid. Zowel voor 

mobiele trajectcontrole of voor de bewaking van bijvoorbeeld fietsenparkings.  
 

Soms worden er ook vragen gesteld over de privacy en veiligheid van dergelijke 
camera’s. Zo schreef Humo begin vorig jaar ook een artikel over het gebruik van 

camera’s in de Vlaamse gemeenten, met daarin aandacht voor de Chinese camera’s 
van het merk Hikvision.  

 

Zo was er ook in april 2021 al een actualiteitsdebat over dit thema in de Mechelse 
gemeenteraad. De bevoegde schepen gaf toen aan dat er een ‘data protection officer’ 

was aangesteld bij de stad, en er een team Informatieveiligheid was met 
sleutelfiguren in de organisatie. 

 
Omdat het evenwicht tussen veiligheid en privacy moet bewaard blijven, had ik 

volgende vragen: 
 

Vragen 
 

- Graag een overzicht van de locaties van camera’s in Mechelen: met telkens de 
locatie, het merk en type of doel van gebruik (verkeer, bewakingscamera,…) en 

het merk van camera aangeduid. 
- Werden er in het verleden, of worden er nu nog camera’s gebruikt van het merk 

Hikvision? Zo ja dan waar en voor welk doeleinde.  

- Heeft het stadsbestuur weet van camera’s die hangen in ziekenhuizen of andere 
publieke gebouwen? Kan daar een gelijkaardig overzicht van bezorgd worden. 

- Wanneer is de laatste ‘team informatieveiligheid’ met de ‘data protection officer’ bij 
de stad samengekomen en wat waren de grootste discussiepunten en conclusies? 

  
            Karl Lauwers 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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